
 EU-Konformitätserklärung 
EU Declaration of Conformity 

 

59469 Ense, den 10. Juni 2021 ________________________________________ 
(Raimund Köhler, Geschäftsführer) 

(legally binding signature of the issuer) 
 
MeLiTec GmbH Handelsregister: Amtsgericht Arnsberg, HRB 4529 Bankverbindung:  
Metall Licht Technik Geschäftsführer: Raimund Köhler  Volksbank Sauerland e.G.  
Sitz:  59469 Ense, Germany Steuernr.: 343/5748/0469 BIC: GENODEM1NEH 
Telefon :  + 49 2938  9725-0 USt-IdNr.: DE 197832465 IBAN: DE91 4666 0022 0900 8009 00 
Telefax :  + 49 2938 9725-55 WEEE-Nr.: DE 77923881  
    
 

Name/Anschrift des Ausstellers: MeLiTec GmbH, Oesterweg 22, 59469 Ense, Germany 
Manufacturer’s name and address:  

Produktbezeichnung: Meli Meg 
Product: Meli Meg 

Typenbezeichnung: Y_DE001 
Type designation:   
 
Das bezeichnete Produkt erfüllt die Bestimmungen der folgenden europäischen Richtlinien / Verordnungen: 
The designated product is in conformity with the following European directives / regulations: 

2011/65/EU            2014/30/EU           
mit Änderungen  

including amendments 

RICHTLINIE 2011/65/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung 
der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten 
DIRECTIVE 2011/65/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 8 June 2011 on the restriction of the 
use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment 

RICHTLINIE 2014/30/EU DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 26. Februar 2014 zur 
Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit  
DIRECTIVE 2014/30/EU OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 26 February 2014 on the 
harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility  

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produktes mit den Bestimmungen der Richtlinie wird, unter 
anderem, durch die vollständige Einhaltung folgender Normen nachgewiesen: 
The full compliance of the product with the requirements of the above-mentioned EC Directive is, inter alia, proved by 
compliance with the standards listed below: 

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller 
The sole responsibility for issuing this declaration of conformity shall be borne by the manufacturer. 

 

 

EN 62471: 2009 EN 55015 2013 + A1: 2015 
  EN 61547 2009 
EN 50851: 2012  
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